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ورزش

خوان مانوئل سیچلو، مربی پیشین تیم ملی والیبال ایران که در 

سال های اخیر در لیگ ایتالیا فعالیت می کرد در گفت وگو با فارس، 

درمورد شرایط قراردادش با باشگاه والنتینای ایتالیا اظهار داشت: 

»سری A نیمه کاره ماند و قرارداد من با این تیم به پایان رسیده است.« 

وی در پاسخ به این سوال که آیا با ولاسکو در ارتباط است یا خیر، گفت: 

»این روزها صحبتی با ولاسکو نکرده ام و از این موضوعات بی خبر 

هستم.« سیچلو درخصوص اینکه آیا برای حضورش در تیم ملی والیبال 

ایران مذاکراتی با وی انجام شده است یا خیر، تصریح کرد: »تاکنون 

تماسی از ایران با من گرفته نشده و صحبتی در این خصوص با من 

نشده است. شاید مسئولان با ولاسکو تماس گرفته اند.«  تیم والیبال 

سیه نا با هدایت خوان مانوئل سیچلو و حضور سعید معروف، پاسور 

ایرانی اش در رقابت های سریA ایتالیا نتوانست نتایج چندان خوبی 

کسب کند و درنهایت به لیگ پایین تر سقوط کرد. با اتمام مسابقات، 

سیچلو برای فصل بعد هم تیمش را انتخاب کرد و به تیم والنتینا 

پیوست. سیچلو سیه نا را از »سری B« به لیگ برتر آورد و همان فصل 

دوباره به دسته پایین تر سقوط کرد. او در سال 2012 هم همین کار را 

با تیم مولفتا کرده بود. والنتینا ازجمله تیم هایی بود که در فصل گذشته 

بسیار خطر سقوط را احساس کرد و سرانجام با تغییر مربی و به خدمت 

گرفتن دانیله بانیولی در دو ماه آخر فصل، در رده دوازدهم جدول قرار 

گرفت و از سقوط نجات یافت، اما در فصل نیمه تمام امسال این تیم 

یکی از جدی ترین گزینه های سقوط به شمار می رفت.

باشگاه های اســـپانیایی طی سال های اخیر 

ســـتاره های گران قیمتی را به خدمت گرفتند؛ 

بازیکنانی که قرار بود گره گشـــای مشـــکلات 

تیم های خود باشـــند، اما چنـــدان در زمین 

تاثیرگـــذار نبودند یـــا با مشـــکلاتی از قبیل 

مصدومیت مواجه شدند که باعث شد نتوانند 

انتظارات هواداران را برآورده کنند. نفراتی چون 

گرت بیل و خامس در رئال مادرید، عثمان دمبله و 

کوتینیو در بارسا و دیه گو کاستای اتلتیکو مادرید 

نفراتی هستند که باشگاه های آنها به دنبال پیدا 

کردن مشتریانی خوب برایشان هستند تا هرچه 

زودتر از شر دســـتمزدهای نجومی آنها راحت 

شوند. مشکل اصلی آنجاست که باتوجه به افت 

آنها و حقوق بالای این ستاره ها، کمتر باشگاهی 

حاضر به خریدشان می شود.

     گرت بیل

ستاره ولزی رئالی ها در دو فصل اخیر به دردسر 

نخســـت فلورنتینو پرس تبدیل شـــده است. 

دستمزد ســـالانه او با پاداش ها به حدود 17 

میلیون یورو می رسد و مسلما دل کندن از چنین 

پولی برای او بسیار دشوار است. باوجود اینکه او 

در برنامه های تاکتیکی زیدان جایی ندارد و بارها 

به دنبال فروش او بوده، اما بیل تنها درصورتی 

حاضر اســـت زودتر از پایان قراردادش در سال 

2022 این تیم را ترک کند که در تیم جدیدش 

نیز به همین میزان دریافتی داشته باشد؛ اتفاقی 

که باتوجه به افول او و حاشیه هایی که در رئال 

داشته، بســـیار بعید به نظر می رسد. تابستان 

پیش، او در آســـتانه امضـــای قراردادی با یک 

باشگاه چینی بود که دستمزد سالانه اش را به 

25 میلیون یورو افزایش می داد، اما رئال مادرید 

بـــا این انتقال مخالفت کـــرد، چون چینی ها 

تصمیم نداشتند بابت خرید ملی پوش ولزی به 

این باشگاه پولی پرداخت کنند. او هفته گذشته 

احتمال انتقالش به لیگ MLS را رد نکرد، اما 

درحال حاضر هیچ تیمی در آمریکا توان پرداخت 

دســـتمزد او را ندارد و منطقی ترین پیش بینی 

درباره او ادامه حضورش در رئال است.

     خامس رودریگز

او به اندازه بیل دســـتمزد نمی گیرد، اما بازهم 

خیلی از تیم هـــای اروپایی نمی توانند چنین 

حقوقی به این ســـتاره کلمبیایـــی پرداخت 

کنند. اتلتیکو مادرید بارها برای خرید او ابراز 

تمایل کرده و معتقد است او می تواند مهره ای 

تاثیرگذار در دیگر تیم شـــهر مادرید باشد، اما 

دســـتمزد ســـالانه 8 میلیون یورویی خامس 

مانعی بر سر این انتقال است. از سوی دیگر، 

رئالی ها دوست ندارند رقیب و همشهری خود 

را تقویت کنند و به همین دلیل تمایلی به این 

انتقال ندارند. در شرایط کنونی و بحران مالی 

باشگاه ها در اثر شیوع کرونا تقریبا هیچ تیمی 

حاضر نیست چنین حقوقی به بازیکن جدید 

خود پرداخت کند. او هم مثل بیل جزء بازیکنان 

محبوب زیدان نیست، اما برخلاف هم تیمی اش 

حاضر است با کاهش دستمزدش راهی تیمی 

شود که بتواند در ترکیب اصلی قرار بگیرد.

     عثمان دمبله

بارسا هم مثل رقیب با چنین مشکلاتی مواجه 

اســـت. دمبله از همان ابتدای حضورش در 

نوکمپ با مصدومیت های پیاپی روبه رو شده و 

کمتر توانسته چند هفته پیاپی در ترکیب تیم 

قرار گیرد. از سوی دیگر دستمزد 12 میلیون 

یورویی او اصلا با نمایشـــی که در زمین ارائه 

داده و عملکردی که داشته، همخوانی ندارد. 

آبی واناری ها برای خرید او 140 میلیون یورو 

هزینه کردند، اما باتوجه به سابقه بسیار بدی 

که این وینگر جوان فرانسوی در مصدومیت 

دارد، هیچ تیمی حاضر نیست چنین ریسکی 

را قبول کرده و او را به خدمت بگیرد.

      کوتینیو

بارسـا ایـن سـتاره برزیلـی را بـرای جانشـینی 

نیمـار از لیورپـول خریـد و امیـدوار بـود کـه او 

بـه یکـی از بهترین های دنیـای فوتبال تبدیل 

شـود، امـا نمایـش او در نوکمـپ ناامیدکننـده 

بـود و باشـگاه را مجبـور کـرد تـا یـک فصـل او 

را بـه بایـرن مونیـخ قـرض بدهـد. قـرض دادن 

چنیـن بازیکـن گران قیمتـی معمولا در دنیای 

فوتبـال مرسـوم نیسـت، امـا ایـن تنهـا راه حل 

باشـگاه اسـپانیایی بـرای کم کـردن هزینه ها و 

ضـرر کمتـر بود. آنهـا کوتینیـو را 160میلیون 

یورو خریدند و سالانه به او 13/5 میلیون یورو 

دسـتمزد می دهنـد. کیکـه سـتین، سـرمربی 

بارسـا معتقـد اسـت می توانـد بـا بـازی گرفتن 

از کوتینیـو در خـط میانـی، او را احیـا کند، اما 

مدیـران باشـگاه ترجیـح می دهنـد به جـای 

اینکـه یـک فصـل دیگـر روی ادامـه حضـور او 

ریسـک کنند، هرچه سـریع تر به فکر فروشش 

باشـند. البته در این شـرایط بعید اسـت تیمی 

حاضـر باشـد حتـی 100 میلیـون یـورو بـرای 

خریـدش هزینـه کند.

     دیه گو کاستا

کاســـتا برخلاف دیگـــر بازیکنانی که درمورد 

آنها بحث شـــد، نمایش چنـــدان بدی هم در 

ترکیب روخی بلانکو نداشته و یکی از مهاجمان 

خوب تیمش بوده است. تنها ایراد کار دستمزد 

9 میلیون یورویی اوســـت که باعث می شود 

باشگاه هرچه سریع تر به دنبال فروش او و کم 

کردن هزینه هایش باشد. قرارداد این مهاجم 

اسپانیایی تابستان سال آینده به پایان می رسد 

و با اینکه دیه گو ســـیمئونه به ســـبک بازی او 

علاقه دارد، اما اتلتیکو دوست ندارد ستاره اش 

را در ســـال آینده به رایگان از دســـت بدهد و 

می خواهـــد پیش از پایان قراردادش، پولی از 

خرید او به دست بیاورد.

مشکلاتغولهایلالیگابرایپرداختحقوقهاینجومی

گران و بی خریدار 

سروی: مسابقات کسب سهمیه امسال برگزار می شود
زهرا سروی، نایب رئیس بانوان فدراسیون تکواندو در گفت وگو با تسنیم، 

درخصوص شرایط تیم ملی تکواندوی بانوان در روزهای تعطیلی تمرینات اظهار 

داشت: »در نشست با رئیس فدراسیون تکواندو نیز قرار شد درصورت موافقت 

وزارت ورزش و ستاد مبارزه با کرونا از خردادماه تمرینات تیم ملی را مجددا آغاز 

کنیم. سعی کردیم با شرایط موجود وضعیت ورزشکاران و بچه ها را مدیریت کنیم 

تا به لحاظ آمادگی جسمانی شرایط عمومی خود را در روزهای تعطیلی تمرینات 

حفظ کنند.« وی درباره احتمال برگزاری مسابقات کسب سهمیه المپیک در 

سال 2021 عنوان کرد: »طبق پیگیری رئیس فدراسیون اعلام شده که برگزاری 

مسابقات کسب سهمیه المپیک پیش از پایان سال 2020 مدنظر مسئولان 

فدراسیون جهانی است. البته آنها نیز مانند ما با قاطعیت نمی توانند از یک تاریخ 

مشخص صحبت کنند، اما اعلام کرده اند درصورت مهیا بودن شرایط، مسابقات 

کسب سهمیه پیش از پایان سال 2020 برگزار خواهد شد.«

جلسه نادو درباره دوپینگ کشتی گیران
فدراسیون کشتی تاکید فراوانی روی موضوع مبارزه با دوپینگ دارد و در 

همین راستا از نادوی ایران درخواست شد تا در مسابقات داخلی و لیگ، از 

کشتی گیران تست گرفته شود. بعد از اینکه در هفته های گذشته جرائم سه 

کشتی گیری که تست آنها در مسابقات داخلی مثبت شده بود، از سوی نادو 

اعلام شد، حالا دو کشتی گیر دیگر به همراه بهروز هدایت که عضو تیم ملی 

کشتی فرنگی در مسابقات قهرمانی آسیا بود و به دلیل مثبت اعلام شدن 

آزمایش دوپینگش در مسابقات داخلی، مجبور به شکست شد، یکشنبه 

آینده)21 اردیبهشت( پرونده شان در ستاد مبارزه با دوپینگ برای صدور رای 

مورد بررسی قرار خواهد گرفت.

علیپور: شانسم برای المپیکی شدن زیاد است
رزیتا علیپور، قهرمان کاراته بانوان ایران درخصوص فعالیت های خود در ایام 

قرنطینه به سایت فدراسیون گفت: »من هم این روزها مثل بقیه ورزشکاران 

ملی پوش تمریناتم را در خانه انجام می دهم. درست است که تمرین کردن در 

خانه با باشگاه فرق دارد و به دلیل نداشتن فضای لازم، سخت است، اما به نوبه 

خود تجربه خوبی برایم بود. خوشبختانه وضعیت آمادگی جسمانی ام در این 

مدت خوب بوده و با روزهایی که اردو بودم، هیچ فرقی نکرده است. خدا را شکر 

انگیزه ام خیلی بالاست و فقط به گرفتن سهمیه المپیک فکر می کنم. با شناختی 

که از خودم و رقبایم دارم، شانس زیادی برای المپیکی شدنم قائل هستم.«

ثبت نام هادی برای ریاست هیات کشتی
پرویز هادی سنگین وزن تیم ملی کشتی آزاد که یک مدال برنز جهان، دو 

طلای بازی های آسیایی و سه طلای آسیا را در کارنامه خود دارد، با حضور در 

محل اداره کل ورزش و جوانان آذربایجان شرقی برای حضور در انتخابات هیات 

کشتی این استان ثبت نام کرد. دژم خوی، دبیر هیات کشتی آذربایجان شرقی 

در گفت وگو با ایسنا، با اعلام این مطلب اظهار کرد: »ثبت نام از متقاضیان حضور 

در انتخابات هیات کشتی آذربایجان شرقی از روز شنبه آغاز شده و به مدت یک 

هفته ادامه خواهد داشت.« پیش از این علی اکبر وظیفه خواه ریاست هیات 

کشتی آذربایجان شرقی را برعهده داشت و با استعفای وی، جابر اسدی به عنوان 

سرپرست هیات انتخاب شد.

منهای فوتبال

سیامک خاجی
  روزنامه نگار

  گزارش

انتخاب سرمربی تیم ملی والیبال ایران به  معادله ای پیچیده 

تبدیل شده و هنوز هم تصمیم گیری نهایی در این خصوص 

صورت نگرفته است. بعد از فسخ قرارداد با ایگرو کولاکوویچ، 

فدراسیون والیبال با برگزاری نشست های متعدد با کارشناسان 

و مربیان، انتخاب سرمربی تیم ملی را کلید زد اما هنوز خبری از 

انتخاب سرمربی جدید نشده است.

     فسخ قرارداد با کولاکوویچ

چه زمانی کلید خورد؟

اهـداف بلندمـدت والیبـال و تعییـن شـاخصه های انتخـاب 

مربیـان تیم ملـی در رده های مختلف سـنی ازجملـه موارد مهم 

نشسـت روز دوشـنبه بود که با حضور بیش از 60 کارشـناس، 

مربی، پیشکسـوت و اهالی رسـانه برگزار شـد. البته فدراسیون 

والیبال پیش از این دو نشسـت مشـورتی دیگر هم برگزار کرده 

بـود کـه به نظـر می رسـد از همـان نشسـت اول کـه بهمن مـاه 

سـال گذشـته برگـزار شـد، بحـث برکنـاری کولاکوویـچ مطرح 

بـوده اسـت. فدراسـیون والیبـال ایران درحالی این نشسـت ها 

را برگزار کرده که سـرمربی تیم ملی پیام نوروزی خود را منتشـر 

کرد، اما یک هفته بعد در تماسـی از سـوی فدراسـیون والیبال 

متوجه فسـخ قـرارداد خود می شـود.

     محمودی: باید در قدم نخست ضعف و قوت 

مربیان بررسی شود

بعد از پایان همکاری با کولاکوویچ، بحث به کارگیری مربی جدید 

چه ایرانی و چه خارجی در دستور کار فدراسیون قرار گرفته است. 

بهنام محمودی، پیشکسوت والیبال کشورمان در گفت وگو با 

»فرهیختگان« درباره برگزاری جلسه هم اندیشی و اینکه فکر 

می کنید در این شرایط مربی ایرانی می تواند کمک کند یا 

خارجی، اظهار داشت: »جلسه هم اندیشی با حضور بخشی 

از جامعه والیبال برگزار و نظرات مختلفی مطرح شد. دوستان 

صحبت های خود را مطرح کردند که در بحث تصمیم گیری 

موثر خواهد بود.«

وی ادامه داد: »ما باید نقاط ضعف و قوت، تهدیدها و فرصت های 

استفاده از مربیان ایرانی و خارجی را بررسی کنیم بعد تصمیم 

بگیریم. اینکه مربی باید چه ویژگی ها و شاخصه هایی داشته 

باشد، بسیار مهم است.«

      پای ولاسکو به میان آمد

پیشنهادهای مختلفی درخصوص انتخاب مربی از سوی مربیان و 

کارشناسان مطرح شد و نکته جالب در این بین استفاده از ولاسکو 

بود. اگرچه محمدرضا داورزنی، رئیس فدراسیون والیبال تاکید 

کرده با هیچ گزینه ای صحبت نشده، اما ولاسکو به عنوان یکی 

از گزینه ها مدنظر است.

محمودی درباره اینکه جذب ولاسکو می تواند برای تیم ملی 

ایران فرصت خوبی باشد یا خیر، عنوان کرد: »ولاسکو هم یکی 

از گزینه هاست، اما هنوز در این مورد تصمیم گیری نشده است. 

چراکه او مربیگری نمی کند و درحال حاضر مشاور است.«

فدراسیون والیبال به دنبال این است که درصورت جذب مربی 

خارجی با او قرارداد 6 ماهه ببندد، این در حالی است که به گفته 

داورزنی، این مربیان ترجیح می دهند قرارداد بلندمدت داشته 

باشند. برخی هم می گویند احتمال دارد ولاسکو تحت عنوان 

مدیرفنی در کنار یک مربی داخلی، کادرفنی جدید ایران را 

تشکیل دهند.

     معضلی به نام »پول«

گزینه های زیادی روی میز رئیس فدراسیون برای هدایت تیم ملی 

قرار دارد، اما آنچه  نباید در این بین فراموش شود بحث مالی و 

تامین هزینه های مربی به ویژه خارجی است.

بهنام محمودی در بخشی دیگر از صحبت های خود در پاسخ 

به این سوال »فرهیختگان« مبنی بر اینکه فکر می کنید با این 

شرایط اقتصادی جذب مربی خارجی به صرفه باشد، خاطرنشان 

کرد: »یکی از تهدیداتی که در بحث استفاده از مربی خارجی 

وجود دارد همین بحث مالی است؛ این یکی از معضلاتی است 

که ما داریم. همان طورکه گفتم باید همه موارد را بررسی کنیم تا 

تصمیم بگیریم.« وی در پاسخ به این سوال که چه زمانی تصمیم 

نهایی اعلام می شود، گفت: »باید ظرف یکی دو ماه آینده این 

کار صورت بگیرد.«

     تعویق یک ساله المپیک

و فرصت خوب برای انتخاب مربی

تعویق یک ساله بازی های المپیک توکیو، فرصت خوبی خواهد 

بود تا فدراسیون با دقت و نظر بالا سرمربی تیم ملی را انتخاب 

کند. فدراسیون هم باید برنامه خود را برای المپیک توکیو مشخص 

کند، اینکه هدف سکو است یا حضور تا براساس آن بتواند مربی 

مدنظر خود را جذب کند. به نظر می رسد برای رسیدن به  سکو 

باید هزینه زیادی صورت گیرد و در این شرایط استفاده از مربی 

درجه دو و سه خارجی قطعا کارساز نخواهد بود.

گزارش»فرهیختگان«ازمعادلهپیچیدهانتخابیسرمربیتیمملیوالیبال

ولاسکو + مربی ایرانی به جای کولاکوویچ؟
محمودی:ولاسکویکیازگزینههاستاماهنوزتصمیمگیرینشده

بهاره محمدی
  روزنامه نگار

تیاگو با بایرن تمدید می کند

تیاگو آلکانترا از بازیکنان باتجربه بایرن مونیخ به شمار می آید که عملکرد بسیار 

خوبی هم در ترکیب این تیم دارد. این بازیکن برزیلی تبار در سال 2013 توسط 

گواردیولا به بایرن مونیخ آورده شـــد و بایرن برای جذب این استعداد لاماسیا 25 

میلیون یورو پرداخت کرد. روزنامه بیلد تاکید کرد که بایرن قرارداد آلکانترا را تمدید 

کرد بدون آنکه از زمان تمدید آن سخنی به میان آورد. قرارداد آلکانترا با بایرن در ماه 

ژوئن 2021 به پایان خواهد رسید، اما با توجه به عملکرد خوب این بازیکن و البته 

علاقه ای که خود او هم به تمدید داشت درنهایت در میان باواریایی ها باقی ماند. 

آلکانترا در 227 دیداری که با پیراهن بایرن به میدان رفته توانسته 31 گل به ثمر 

برساند. بایرن مونیخ در این روزهای کرونایی که فوتبال تعطیل است قرارداد توماس 

مولر و هانس فلیک را هم تمدید کرده بود. بایرن خود را آماده ادامه بوندس لیگا 

می کند که به خاطر ویروس کرونا تعطیل شـــده است و پیش بینی می شود تا دو 

هفته آینده این رقابت ها از سرگرفته شود.

استراماچونی: دلم برای سریA  تنگ شده

آندره آ اســـتراماچونی که پس از حضوری کوتاه مدت روی نیمکت سرمربیگری تیم 

فوتبال استقلال و فسخ یکجانبه قراردادش با این باشگاه دیگر هدایت تیمی را برعهده 

نداشته است، با حضور در استودیوی شبکه تلویزیونی »اسپورت ایتالیا«، درباره آینده 

حرفه ای اش گفت: »سری A همچنان لیگی شگفت انگیز است و سرمربیگری در ایتالیا 

همچنان اولویت من به شمار می رود. همیشه البته کار مناسب و جایگاهی که دوست 

دارید، پیدا نمی شود. من سرمربی جوانی هستم و خوش شانس بوده ام که تاکنون 

پیشنهادهایی داشته ام و از فرصت هایم برای این کار استفاده کرده ام. دوست دارم 

سرمربیگری کدام تیم را برعهده داشته باشم؟ من به اندازه کافی خوش شانس بوده ام 

که در باشـــگاه هایی که کار کرده ام به من توجه شده است و تجربه کار با بازیکنان 

جوان و آشنایی با ایده های آنان را داشته ام. اولویتی برای سرمربیگری تیم خاصی 

ندارم و مهم پروژه و ایده  آن باشگاه است. برای من سرمربیگری هر یک از تیم های 

سری A افتخاری بزرگ است و دلم برای سرمربیگری در این لیگ تنگ شده است.«

شرط امباپه برای تمدید قرارداد

کیلیان امباپه از بهترین و آماده ترین بازیکنان حال حاضر فوتبال جهان است که 

مشتریان بزرگ و زیادی دارد. امباپه تا سال 2021 با پاری سن ژرمن قرارداد دارد و 

این باشگاه فرانسوی سخت به دنبال این است که قرارداد ستاره خود را تمدید کند، 

اما ظاهرا او چنین قصدی ندارد. او بارها به ستایش از رئال مادرید پرداخته است و 

نشان داده که دوست دارد پیراهن کهکشانی ها را بر تن کند و البته رئال و هواداران 

این تیم هم علاقه بسیار زیادی دارند که این بازیکن بااستعداد را در تیم خود ببینند و 

از او به عنوان بهترین جایگزین برای کریستیانو رونالدو یاد می کنند. روزنامه آس نوشت 

که امباپه تنها در یک صورت حاضر است قراردادش را با پاری سن ژرمن تمدید کند و 

آن اینکه در قرارداد جدیدش یک بندی وجود داشته باشد تا این اجازه را به او بدهد که 

هروقت خواست راهی رئال مادرید شود. سایت ترانسفر مارکت قیمت کنونی امباپه 

را 180میلیون یورو اعلام کرده و بسیار بعید است که در این شرایط سخت کرونایی 

رئال مادرید حداقل در تابستان سال جاری بتواند چنین رقمی را پرداخت کند.

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

ایوانراکیتیچدرگفتوگوباآساسپانیا:

در بارسا نمی مانم، می خواهم به سویا بروم

ایـوان راکیتیچ سـتاره تاثیرگذار تیم 

فوتبـال بارسـلونا درمصاحبـه با آس 

اسـپانیا خاطرنشـان کـرد کـه دیگـر 

نمی خواهد در تیمش بماند و خیال 

تمدیـد قـرارداد نـدارد و می خواهـد در اولین فرصت به سـویا نقل مکان کند. 

متـن گفت وگـو بـا این بازیکـن کـروات را در ادامـه می خوانید.

بهنظرمیرسدانتقالشمابهسویاقطعیاستوتنبهمذاکرهبا

بارسلونانخواهیدداد.

بله همین طور است دلیلی برای ادامه مذاکره نیست، چراکه بین ما منطق 

حاکم نیست و آنها با قیمتی که هیچ ربطی به درخواست من ندارد می خواهند 

قراردادم را تا دوسال آینده تمدید کنند. من با سویا صحبت کرده ام و از طریق 

مدیر برنامه هایم مراتب انتقالم در فصل تابستان قطعی شده است، البته باید 

بازیکن آزاد باشم و این کمترین چیزی است که انتظار دارم بارسلونا انجام دهد. 

آیااینصحتداردکهفصلگذشتهنیزبامشکلمواجهبودیاما

مدیرعاملتورابرایماندنمجابکرد؟

در فصل گذشته هم در بخش مالی با من همکاری نشد و مشکلاتی به وجود 

آمد اما تصمیم گرفتم به کار خود ادامه بدهم. شاید اشتباه کرده باشم، به هرحال 

نمی شود به گذشته برگشت و حالا به هیچ عنوان نمی خواهم به کار خود در 

بارسلونا ادامه بدهم، درنتیجه از آنها انتظار دارم هرچه سریع تر قراردادم را به 

سمتی هدایت کنند که به بازیکن آزاد تبدیل شوم و بتوانم به راحتی با تیم 

بعدی خود مذاکره کنم. 

درموردتیمملیکرواسیآیاقرارشدهمچنانبهتیمالمپیکیاتیم

ملیبزرگسالانکمککنید؟

هرکاری از دستم بربیاید برای تیم ملی کشورم خواهم کرد اما مهم این 

است که شرایط من را بپذیرند. من خود را سرباز کشور می دانم اما این 

یک رابطه دوطرفه است و از آنها انتظار دارم که حقوق 

اولیه یک بازیکن شاغل درخارج از کشور را رعایت 

کنند. آنها تا حدود زیادی من را تحت  فشار قرار 

داده اند، البته مشکلات زیادی وجود دارد و به آنها حق 

می دهم باید جلسه گذاشت و دراین مورد بیشتر صحبت کرد. 

آیابازگشاییوازسرگیریفوتبالدراسپانیاوسایر

کشورهابهضررمردمجهاننیست؟

نکته بسیار مهم این است که بدانید فوتبالیست ها هم بخشی از 

مردم جهان هستند و نمی توان ما را مقابل مردم قرار داد. به نظر 

من این خطر وجود دارد که با بازگشایی ورزشگاه ها در رشته های 

مختلف ورزشی موج دوم و سوم کرونا شدت بگیرد اما به هرحال 

بیشتر از این نمی شود صبر کرد. 

مصاحبه  روز

بابک سرانی آذر
 مترجم

ســـیچلو: با من برای 

هدایت تیم ملی ایران 

تماسی نگــــرفته اند


